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Årsmøtedokument NBaK 2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

Norsk BassetKlubb 

Årsmøte 2025 
 

Det 39. ordinære årsmøte 

15.mars 2025 kl:14:00 

 

 

 

Årsmøtet avholdes på Stjørdal JFF Klubbhus, Severin Broens Gate 29, 7500 Stjørdal. 

Bekjentgjøring av årsmøtet ble gjort i forrige utgave av Bassetposten.  

Innkalling til årsmøte sendes på mail og annonseres på hjemmesidene. 
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Konstituering av møtet: 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden…:  

2. Valg av møteleder…………………………………..: 

3. Valg av referent………………………………………: 

Valg av to til å underskrive protokoll………:1)    2) 

4. Valg av to til å underskrive protokoll……:1)    2) 

5. Valg av tellekorps………………………………  : 1)    2)    
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6. Årsberetning 2024 

Styret har i 2024 bestått av:   
Leder:    Thomas Vibeto  
Nestleder:   Lena Verdal Vittali  
Styremedlem:   Espen Sævik  
Styremedlem   Kaja Videng (gikk av des. 2024)  
Styremedlem:   Per-Arvid Wold  
Varamedlem:   Niels Brandstrup (styremedlem fra des. 2024)  
Varamedlem:   Odd Hellevik  
  
  
Kasserer:   Gry Eriksen  
Sekretær:   Per-Arvid Wold  
  
Valgkomite leder: Sølvi Therese Dahlberg  
Valgkomite medlem: Joakim Moi  
Valgkomite medlem:  Jon Bruerberg  
Valgkomite vara:   Ingar Heer  
 
Revisor:   Per Hoff 
Revisor vara:  Ann Kristin Bratsberg Rygge 
 
Raseråd/Valpeformidling: 
 
Basset Hound:   Petit Basset Griffon Vendeen:  Basset Bleu de Gascogne: 
Merete Lien   Mari D. Haukland    Rasen har p.d.d. ikke raseråd 
Elisabeth A. Moseby  Geir Lasse Aune     
Arne Toverød   Solvor Bakken     
 
Basset Fauve de Bretagne: Basset Artesien Normand:  Grand Basset Griffon Vendeen: 
Espen Wathne   Per Gunnar Vidhammer   Kjerstin Mostue 
Bjørn Sønsteby   Kai Nave     Anne Lise Soleide 
Tor K. Tveitehagen  Sølvi Therese Dahlberg     
 
 
 
 
 
Per 31.12.2024 var det 742 medlemmer i NBaK. Herav 31 husstandsmedlemmer og 2 æresmedlemmer.   

Det er avholdt 15 styremøter og behandlet 36 saker. Alle møtene har vært avholdt digitalt.   

Styremedlemmene Espen Sævik og Per-Arvid Wold har deltatt på organisasjonskurs i regi av NKK i desember 2024 og 

styreleder Thomas Vibeto deltok på avlsrådsseminar i januar 2024.  

Raseråd: Varierende trykk på de forskjellige rasene i klubben. Se egen rapport fra rådene.   

Utstilling:   
Rasespesialen på Hokksund ble som vanlig gjennomført på Hokksund. Også i år var NBaK medarrangør på 
jakthundutstillingen på Stiklestad.   
  
Spor:   
Ordinær prøve ble arrangert på Skodje. Det er også gjennomført bevegelige prøver med 39 ekvipasjer. Sporkomiteen har 
også vært aktive i utarbeidelse av poengsystem for kåring av årets sporhund. Det vises forøvrig sporkomiteens egen 
årsrapport.   
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Drev:   
Det har vært 118 starter i 2024. Klubben arrangerte i tillegg til bevegelige prøver ordinære prøver i Trøndelag, på 
Østlandet og på Vega. Det vises forøvrig til drevkomiteens egen årsrapport.   
  
Bassetposten.   
Det ble 3 utgivelser av bladet i året som var. Det er fortsatt ønske om mer stoff til redaktøren, både bilder og en liten 
historie er velkomment.   
 

Oppsummering:   

I løpet av 2024 har klubben vist seg fram på 4 messe-/festivalstands: Snåsa Game Fair 2024, Jakt og fiskedagene på 

Elverum, Oslo Dogshow og Camp Villmark på Lillestrøm  

Ny hjemmeside er lansert og det jobbes med å innhente historikk og tilpasse siden til klubbens behov for fremtiden.  

Styret har utarbeidet nye regler for kåring av årets hund, avls- og oppdretterpriser fra 2025.   

Det er godt driv i klubben med mange engasjerte og positive bidragsytere, og det er stor aktivitet på arrangementene. 
Økonomien er meget god, noe som tilsier at vi er rustet for videre vekst. Takk til alle bidragsytere – vi ser frem til et 
spennende og innholdsrikt 2025.  
Styret vil takke alle medlemmer for 2024, og oppfordre til å delta på arrangementene og fortsette å bidra til det gode 
miljøet i klubben.    
 
Vi ser frem til å treffe dere i et nytt og innholdsrikt år. 
 

//Styret  
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6.1. Årsrapport Drev 2024 

I drev prøve året 2024 så hadde vi 118 starter fordelt på følgende  

57 Bevegelige prøver hele landet  
26 Vega ordinær  
6 Vega Bevegelig  
9 Ordinær Trøndelag  
20 Ordinær Østlandet  
Vi hadde ikke prøver i januar og februar i 2024. 
  
Vegaprøven er populær, men i 2024 ble den redusert med plass til 32 starter over 4 dager. Kapasitet ble noe 

mindre denne uka derav mindre starter, men med Jens Overvik, Svein Olav Rasmussen, Erlend Gravningsmyhr 

m. fl. så ble det en vellykket prøve i 2024 også. Mange kommer igjen og igjen for både prøven og det sosiale 

denne uka. På Andre året av Vegaprøven ble BFBD Egretoppens Era med 54 p og drev-cert med eier Steinar 

Røssvoll vinneren. 

Trøndelagsprøven gikk av stabelen i å også med Thoma Vibeto i spissen. Det ble en noe mindre prøve i forhold 

til 2023 prøven, men slik er det noen ganger. 

Vinneren av Trøndelagsprøven ble PBGV Gulla med 50 poeng og fører Ingar Storefjell.  

Østlandsprøven gikk av stabelen sent på høsten i Sandefjord området med Per Hoff i spissen og det ble en 

veldig bra prøve dette også med gode hunder.  

Vinneren av Østlandsprøven ble i år BAN Nonskarets Cita og fører Ole Johnny Martinsen med 53 poeng og 

drev Cert.  

Bevegelige prøver hele landet så var det vanvittig stor pågang med nesten 66 påmeldte hunder og det trakk 

seg noen og noen fikk dessverre ikke gått pga snø vær etc. og at det ikke var disponible dommere.  

Vi vil prøve å få utdannet nye dommere i 2025 i de landsdeler trykket har vært størst. Husk uten dommere 

ingen prøver! 

Gratulere alle deltakere og tusen takk til alle som har bidratt til å få alt dette i havn, og at klubben har disse 

tilbudene til våre medlemmer. 
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6.2. Årsrapport Spor 2024 

I regi av Norsk Bassetklubb ble det arrangert ordinær blodsporprøve på Skodje 25.05.2024. På denne prøven 

startet det 18 ekvipasjer i AK, og 7 ekvipasjer i EK, til sammen 25 startende.  

På prøven stilte det opp 10 dommere, og ikke mindre enn 7 dommerelever/aspiranter! Vi er veldig glade for 

at det kommer til nye som ønsker å bli dommere, det trengs! Vi skal heller ikke glemme sporleggerne!   

På bevegelige blodsporprøver AK har det gått 39 ekvipasjer, mens det har gått 24 ekvipasjer på ferskspor, til 

sammen 63. Disse er fordelt på 16 dommere.   

Sporkomiteen har hatt en utbredt telefonkontakt gjennom året, uten at dette er registrert som møter.  

Vi gratulerer alle deltakere på prøvene med gode resultater, og retter en stor takk til alle dommere, 

dommeraspiranter/elever og sporleggere. Vi vil også rette en takk til alle andre frivillige med hjelp til alt fra 

lån av terreng, kaffekoking, matlaging m.m. for all velvilje!   

Dette året har komiteen bl.a. arbeidet med et forslag til poengsystem for kåring av Årets sporhund. Dette er 

oversendt styret.  

Det kan tilføyes at vi allerede er godt i gang med planleggingen av ordinærprøven på Skodje 31.05.2025. 

Denne helgen har vi et samarbeid med Nordvestlandet Elghundklubb, som arrangerer sin prøve 01.06.2025  

14.06.2025 blir Sørlandstreffet arrangert. Dette blir også et klubbmesterskap. Alle raser er velkommen, men 

Basset-rasene blir prioritert. Primus motor her er Kjell Erklev, som er godt i gang med planleggingen.  

  

SPORKOMITEEN  
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6.3. Årsrapport Utstilling 2024 

I år hadde vi også 2 utstillinger som var våre, først ute var Rasespesialen på Hokksund som det var påmeldt 
hele 92 hunder, var noen få valper påmeldt også her. Deretter var det Stiklestadutstillingen, den var i år flyttet 
til Stiklestad Camping som var ett mye bedre sted, der var det påmeldt 47 hunder som var en økning fra året 
før, helt supert. Det er vel en av de største jakthund utstillingene som blir holdt i Norge. Takk til Anita Verås og 
Wenche R Dyrendahl som hold i trådene der oppe for Bassetklubben.   
 
En stor TAKK til de flotte oppdretterne som ga gavepremier til Hokksund utstillingen og takk til Merethe og 
Guro som hadde skaffet masse premier også. Det var også en herlig stemning rundt ringen under utstillingen, 
var også ett kjempe oppmøte under samlingen på kvelden, masse herlige folk som dukket opp igjen etter flere 
år borte.   
 
Vi får håpe at det blir mange påmeldte hunder på våre utstillinger i 2025 også, syns det er litt lite valper som 
stiller på Hokksund, så vi setter ned prisen på valpepåmeldingene.  
Noe annet vi har jobbet med er å booke dommere i god tid og vi har nå fått dommere fram til 2027.  
2026 har vi også 40 års jubileum og vi har bedt styret tenke på å sette av noen penger i årene som kommer 
framover.  
 
Vi trenger hjelp til å få gjennomført disse utstillingene, så er det noen som kan tenke seg å være med og 
hjelpe til enten på Hokksund eller på Stiklestad så si fra.  
Det er åpnet for påmelding både på Hokksund og Stiklestad.  
 
Takker også Merethe, Guro og Lars Kristian for alt de har bidratt med i Utstillingskomiteen.  
  
Godt Utstillingsår!   
 
For Utstillingskomiteen  
Espen  
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6.4. Rapport fra Raseråd BH 

Rådets aktivitet 
Antall møter: 4 
Antall parringshenvendelser: 2 
Antall anbefalte parringer: 2 
Antall parringer uten raserådshenvendelse: 2 
Antall valpeformidlinger: 2 
 
Rasens status: 
(Hentet fra gamle dogweb) 
Reproduksjon: 
Antall kull: 3 
Antall benyttede tisper: 3 
Antall benyttede hannhunder: 3 
Antall fødte valper totalt: 16 
Kjønnsfordelig valper 
Hannhunder: 7 
Tisper:9 
Import: 5 
 
Helse: 
Helsetester utført:  
Lafora: Antall ukjent  
Poag: Antall ukjent 
 
Aktiviteter: 
Antall starter på utstilling: 263 
Antall sporprøver:10 
Antall drevprøvestarter: 0 
Eventuelt andre aktiviterer:0 
 
Raserådets arbeide for 2024:   

1. Raserådet har i 2024 satt fokus på sykdommene Lafora og POAG 
2. Innført testresultater på Lafora og POAG i Dogweb NKK 
3. 4 møter i raserådet(nettmøter) 

 
Raserådets plan for arbeidet videre(kortfattet):   
 
Raserådet ønsker å innføre krav om kjent status på Lafora og POAG på norske avlshunder 
 
Oppfordre oppdrettere til å bruke avlsrådet for godkjenning av parringer 
 
Raserådet skal oppfordre til trening av Basset Hound på spor for å stille hunder på prøver. Legge opp til 
sportrening i samarbeide med lokale krefter og NBaK.  
 
 
Merete Lien 
Elisabeth A. Moseby 
Arne Toverød 
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6.5. Rapport fra Raseråd PBGV 

Rådets aktivitet: 
Antall møter: Raserådet har løpende kontakt, og er i kontakt omtrent hver uke. Alle henvendelser er besvart, 
oss bekjent. Vi hadde tidligere noen problemer med raserådets fellesmail, noe som nå er løst.  
Raserådet har deltatt på de styremøtene som har vært planlagt at vi skulle være med på, i tillegg til et til, hvor 
leder av raserådet informerte om mulig økningen av SRMA i rasen (pbgv).  
Antall paringshenvendelser: 5  
Antall anbefalte parringer: Av de som henvendte seg ang paringshenvendelser så var det 4 av 5 som fulgte 
retningslinjene for avl av pbgv. En tispe gikk tom. En tispe parret i 2025.  
Antall parringer uten raserådshenvendelse: Parringer hvor det er blitt valper er 6 kull uten henvendelse til 
raserådet.  
Antall valpeformidlinger: 3  
   
Rasens status  
(Hentes fra gamle dogweb) 
Reproduksjon:  
Antall kull: 9 kull  
Antall benyttede tisper: 9 tisper  
Antall benyttede hannhunder: 7 hanner  
Antall fødte valper totalt: 39  
Kjønnsfordelig valper  
Hannhunder: 20  
Tisper: 19  
 
Helse: Vi har fått info om at det er en mulig økning i SRMA. Raserådet har vært i kontakt med NKK sin 
helseavdeling ang dette og NMBU. Dette er også tatt opp i styre og vært tema på et styremøte.  
   
  
Aktiviteter: Her regner raserådet med at de forskjellige komiteene som er ansvarlig for aktiviteter har oversikt 
over dette.  
(Antall starter på utstilling:  
Antall sporprøver: (kontakt eventuelt sporkomiteen ved spørsmål)  
Antall drevprøvestarter: (kontakt drevkomiteen ved spørsmål)  
Eventuelt andre aktiviteter:)  
  
  
Konklusjon:  
Raserådets konklusjon for året (kortfattet): Fortsatt færre enn tidligere, som tar kontakt med valpeformidler 
ang valp, men også færre en tidligere som tar kontakt for informasjon om pbgv.  
Det er dessverre få oppdrettere som tar kontakt med raserådet for å informere om sine planer ang kull og 
hvem hannhund de skal bruke, dette syntes vi er uheldig da det fort blir noen hannhunder som kan bli «brukt 
opp» uten at vi vet noe hva han gir osv. Vi ønsker å få informasjon, slik at vi kan gjøre en god jobb for at det 
skal bli nye og bra valper/hunder i rasen.  
  
Raserådets plan for arbeidet videre (kortfattet):   
Vi vil fortsette å jobbe med SRMA, da dette er en smertefull og alvorlig sykdom som gjør at unge 
hunder/valper må gå på store doser kortison over lengre tid hvis de skal overleve. Det er heller ingen garanti 
for at hunden ikke vil bli syk igjen seinere. Det kan se ut som det er arvelighet i dette, og vi ønsker å se om det 
er mulig å finne mer ut av dette.  
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Ellers vil vi fortsette med å veilede og informere nye og gamle oppdrettere og valpekjøpere.  
 
Mvh raserådet for pbgv.  

 

6.6. Rapport fra Raseråd BBdG 

Rådets aktivitet: 
Det har i 2024 ikke vært et aktivt raseråd for rasen! 
Konklusjon: 
Det må jobbes for snarest å få et fungerende raseråd stablet på bena. 
 
 

6.7. Rapport fra Raseråd GBGV 

Rådets aktivitet: 
Antall møter: ukjent 
Det er ikke registrert noen kull eller importer i 2024.  
Det er stilt Grand på kun 3 utstillinger i 2024.   

 

6.8. Rapport fra Raseråd BAN 

Rådets aktivitet  
Antall møter: Ett møte under årsmøtet i fjor.  Vi har ellers holdt kontakt via meldinger og pr telefon når det 
har vært nødvendig.   
Vi har videreutviklet hannhundliste og diskutert videre en angående kriterier for godkjenning av paringer. Vi 
er i dialog med raserådet for BAN i Sverige for samarbeid om avl og helse. Dette ser vi på som nyttig, da 
avlsbasen vår mye godt er den samme. I Sverige sees det en tendens til enkelte helseutfordringer, noe vi må 
følge ekstra godt med på.  
  
Raserådet har blitt kontaktet og godkjent 3 av årets 6 paringer/kull. Vi har også blitt kontaktet for råd om 1 
paring som foreløpig ikke har blitt gjennomført.  
Rasens status (Hentet fra dogweb, 1/1-31/12 2024)  
Reproduksjon:  
Antall kull: 6  
Antall benyttede tisper: 6  
Antall benyttede hannhunder: 6  
Antall fødte valper totalt: 39  
-Kjønnsfordeling valper:  
Hannhunder: 18  
Tisper: 21  
Aktiviteter:  
Antall starter på utstilling: 115 fordelt på 45 utstillinger.   
Antall sporprøver: Formidles av sporkomiteen.   
Antall drevprøvestarter: Formidles av drevkomiteen.   
Konklusjon:  
Raserådet ble altså kontaktet om halvparten av paringene. Vi får en del henvendelse fra valpekjøpere, og da 
er det nyttig å vite om hva som rører seg av planer og kull.  
Vi jobber videre med å finne hannhunder som er gode kandidater til avl. Dette har blitt en økende utfordring, 
siden avlsbasen vår er smal. Vi oppfordrer spesielt hannhundeiere til å stille på utstillinger og jaktprøver, slik 
at vi får frem gode avlshunder.   
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Per Gunnar Vidhammer  
Kai Nave  
Sølvi Therese Dahlberg  
 
  

6.9. Rapport fra Raseråd BFdB 

Rådets aktivitet:  
Antall møter: 4  
Antall parrings-henvendelser: 12  
Antall anbefalte parringer: 9  
Antall parringer uten raserådshenvendelse: 7  
Antall valpeformidlinger: Anslått til 20-30.  
  
Rasens status:  
(Hentes fra gamle dogweb, gjelder registreringer 1/1-31/12 for rapporteringsåret)  
Reproduksjon:  
Antall kull: 12  
Antall benyttede tisper: 12  
Antall benyttede hannhunder: 11  
Antall fødte valper totalt: 60  
Kjønnsfordeling valper:  
Hannhunder: 31  
Tisper: 29  
 
Helse:  
Helsetester utført: Nei  
 
Aktiviteter:  
Antall starter på utstilling: 237  
Antall sporprøver: (kontakt eventuelt sporkomiteen ved spørsmål)?  
Antall drevprøvestarter: (kontakt drevkomiteen ved spørsmål)?  
Eventuelt andre aktiviteter: Medlem i raserådet gjennomførte kurs i kynologi, i regi av NKK, februar 
2024.  
  
  
  
Konklusjon:  
Raserådets konklusjon for året: Vi har behandlet 12 saker i 2024. Ingen nye sykdomshenvendelser i 
2024.  
Raserådets plan for arbeidet videre:   
Raserådet vil fortsette arbeidet med å få flere planlagte parringer innmeldt for vurdering, og å 
loggføre eventuelle helsemessige utfordringer innen rasen.  
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7. Handlingsplan 2025 
 

Planlagte aktiviteter for inneværende år: 

- Kollegiemøte drevdommere januar 

- Organisasjonskurs Styret 

- Bevegelige blod- og fersksporprøver over hele landet 

- Stand på Camp Villmark 4-6.april 

- Hokksundutstillingen 7.juni 

- Ringtrening i fbm utstillingene  

- Ordinær blodsporprøve på Skodje 31.mai 

- Stiklestadutstillingen 14.juni 

- Ordinær blodsporprøve & klubbmesterskap!  Sørlandet 14.juni 

- Stand på Snåsa Game Fair i 27-29.juni 

- Stand og medlemstreff på Jakt og Fiskedagene på Elverum i 7-10.august. 

- Stand på Oslo Dog Show 14-16.november 

- Bevegelige drevprøver hele landet 

- Ordinær drevprøve på Vega  

- Bevegelige drevprøver på Vega  

- Ordinær drevprøve i Trøndelag  

- Ordinær drevprøve på Østlandet  

Brukerkurs for digitale hjelpemiddel som e-post og Microsoft Teams for nye og gamle tillitsvalgte. 
 
Det vil bli fortsatt fokus på å videreutvikle hjemmesiden og fylle på med klubbens historikk.  
 
Profilartikler jobbes det videre med i året. 
 
Forberedelse av konferanse for eksteriørdommere i februar 2026.  
 
Utdanning av nye drevdommere og oppdatering for nåværende dommere. 
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8. Regnskap NBaK pr 31.12.2024 
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Revisors beretning: 

«Revisors beretning er ikke mottatt ved utsendelse av innkallingen. Beretningen blir lagt til så fort den er klar 

fra revisorene» 
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9. Budsjett NBaK 2025 
 
NORSK BASSETKLUBBs STYRE FORSLAG TIL BUDSJETT 2025 

INNTEKTER 

Medlemskontigent  kr      275 000  

Momsrefusjon  kr        30 000  

Utstillinger   kr        60 000  

Kiosksalg  kr        13 000  

Salgsartikler  kr        10 000  

Drevprøveinntekter  kr      120 000  

Sporprøveinntekter  kr        50 000  

Grasrotandel    kr        15 000  

Renteinntekter  kr          2 000  

SUM  kr      575 000  

UTGIFTER 

Styrets disp.  kr        10 000  

GF- bevertning m.m  kr        20 000  

Dommerutgifter oppl./kollegiet    kr        40 000  

Web.utg. + medlemsblad  kr        20 000  

Innkjøp driftsmateriell    kr        30 000  

Kontorutgifter  kr        15 000  

Gaver-Repres.  kr        20 000  

Honnorar dommere/funksjonærer    kr               -    

Honnorar spordommere    kr        15 000  

Honnorar drevdommere    kr        20 000  

Utgifter premiekostnader    kr        25 000  

Utstillingsutgifter    kr        40 000  

Sporutgifter    kr          8 000  

Drevutgifter    kr      200 000  

Aktivitetsavgift NKK    kr        10 000  

Gebyrer  kr          2 000  

Porto  kr          5 000  

Stands  kr        30 000  

Kurs-Seminar  kr        45 000  

Raseråd    kr        16 000  

Godtgjørelser styret og funksjonærer  kr        24 500  

Investeringer utstyr  kr        30 000  

GF - Styremøter, reiseutgifter  kr        50 000  

Innkjøp salgsartikler  kr        20 000  

Avsetning 40 års-jubileum    kr        20 000  

Avsetning eksteriørdommerkonferanse 
2026  kr        40 000  

SUM  kr      715 500  

Forventet underskudd   kr     -140 500  
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10. Kontingent 

Justering av medlemskontingent fra 2026. 
Det foreslås å la kontingenten stå uforandret. 

Styrets innstilling: Grunnet klubbens økonomi og mulig økning i NKK sin kontingentandel vil styret 

foreslå å la kontingenten stå uendret.   

Årsmøtets vedtak:  

 

 

11. Innkomne saker 

Følgende forslag er mottatt til årsmøtet innen fristen 

 

11.1. Heve premiekravet for NUCh for BH til 2. premie på spor/drev 

Forslagsstillere: Siv Tvilde 

Det var svært positivt at det ble et års vedtak om krav til premiering på spor eller drevprøve for oppnåelse av 
NUCH på BH i 2023. 
Men ønsker fremme et forslag til endring fra krav om 3 premie til 2 premie, som sak til årsmøte 2025. 
Bakgrunnen er  

1. Definisjon, spesielt på spor ikke gir noen bruks uttelling for en brukshund. 
Spor: 3 premie er Premie tildeles når ekvipasjen har utført et spor arbeid ikke helt uten verdi. 
Drev: 3. premie med minimum 30 poeng. Tilsvarer godtagbart helhetsinntrykk. 
Spesielt en 3 premie på blodspor har liten verdi og krav bør kunne ha en funksjon  opp mot bruk av jakthund. 
2. Premie tildeles når ekvipasjen har utført meget godt sporarbeid, oppfylle ene krav på ettersøkshund og 
dermed ha en god verdi.  
Her defineres det til meget godt sporarbeid. 
 
Registrerer at liknende krav til raser har gått fra fra 3 premie til 2 premie, eks. Dachshunder. 
 
BH er definert som en saktedrivende, spornøye hund og den skal ut fra egenskaper kunne klare 2 premie.  Det 
er mye myter om at en BH ikke egner seg til ulike bruks områder og ofte blir ikke tatt seriøst. Her mener jeg at 
kravene vil gi et løft, om en ønsker å bli tatt på alvor. 
  

2. Det vil harmonere med krav til det Internasjonale Championatet om oppnådd 2 premie på blodspor 
eller drevprøve for basset rasene. 

 
 
 
Styrets innstilling: Styret stiller seg positive til innspillet. NB! Det opprinnelige årsmøtevedtaket fra 2023 om 

3. premie blir gjeldende fra i år. Hva med å vente litt? 

 

Årsmøtets vedtak:  
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11.2. Ønske om kjent status lafora/poag for BH ved avl 

Forslagsstillere: Trude Sommer 

Jeg sendte inn en sak til forrige årsmøte ang testing av lafora /poag på basset hound. Det gjaldt at jeg ønsket 

kjent status på foreldredyr. Ønsker dette som en sak til neste års årsmøte.  

 
 
Styrets innstilling: Styret støtter forslaget. 

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.3. Hannhundliste for alle basset-raser 

Forslagsstillere: Grete Aase 

Hannhund lista for alle Basset raser bør komme på plass snarest. Det er ikke rett at bare avl råd skal ha no 
lignende. Det er viktig at alle som ønsker å studere de alternativ på hann hunder som er tilgjengelig i Norge 
skal kunne finne de på en slik liste.  
Den skal inneholde bilde titler POAG resultat.  
Se på Sverige de kan dette.  
Avlsråd skal være hjelpe apparat. Vi skal komme med ønske, de skal om dette er helt feil komme med tips. De 
som sitter i disse komiteer skal være nøytrale.  
 
 
Styrets innstilling: Styret vurderer dette ikke å være en årsmøtesak med det grunnlaget vi har. Vi kan godt 
sende forslaget over til raserådene om en slik liste.   
Styret mener at årsmøtet heller ikke kan fatte vedtak om at det skal følge med et bilde, det er opp til eieren.   
Det savnes en bakgrunnssjekk på hvordan dette er organisert i Sverige. Hvordan vil innsender at disse listene 
skal oppdateres? Hva med eiere som ikke er medlemmer i NBaK- de kan trolig ikke tvinges til å være med på 
en slik liste.   

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.4 Kvinnelige drevprøvedommere 

Forslagsstillere: Grete Aase & Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Norsk Bassetklubb må få inn flere kvinnelige dommere, der bør ikke være noe forskjell på menn og damer. 
Der bør heller ikke ligge noe hindring i at noen driver avl. Pr i dag driver en stor andel av dommere med avl. 
Det som er viktig er at vi får inn dommere som ønsker å jobbe med og for hundene. Pr i dag er der ingen 
kvinnelige dommere.  
 
Styrets innstilling: Styret stiller seg positive til å rekruttere flere kvinnelige dommere i henhold til regelverk 

(sier ingen ting om kjønn), men anser ikke dette som en årsmøtesak. Dette er et ønske som ikke kan avgjøres 

av et årsmøte.   
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Årsmøtets vedtak:  

 

11.5. Norske hunder, norsk champion 

Forslagsstillere: Grete Aase 

Vi har 6 Basset raser. I prøve form bør alle Norske hunder kunne starte på prøver når de er 9 mnd. 3x 1/ Cart 
premie i alle prøve former.  
Alle raser bør ha de samme krav, evt noe nedkorting på tid for Hound.  
Alle hunder SKAL bli NORSK CHAMPION innen alle prøve former før de kan utløse championat i andre land. 
Man skal ikke reise til andre land for og få papirer. For så å komme til Norge og få avkorta jobben for og bli 
Norsk Champion.  
 

Styrets innstilling: Det er NKK sentralt som ivaretar det norske championatsystemet. Styret ser ikke klart 

hvordan eller hvilke spesifikke endringer i regelverket som forslagsstiller ønsker og kan derav ikke støtte 

forslaget. 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.6. Digitale årsmøter 

Forslagsstillere: Grete Aase 

Det må bli obligatorisk med digitalt årsmøte fra og med i dag. 

 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget. NBaK må følge NKKs regler. NKK sidestiller digitale og fysiske 

årsmøter og det er styret i den enkelte raseklubb som avgjør hvilken form årsmøtet skal ha.   

Vi må også ha med i betraktning at det ved krav om lukket avstemning er usikkert om teams-plattformen har 

funksjon for dette og en kostnad for leie av et slikt system er høy. 

Årsmøtets vedtak:  

 

 

11.7. Regnskap 2023 

Forslagsstillere: Grete Aase 

Regnskap for 2023 bør legges frem og gjennomgås på nytt. Der må de 79000.- som ikke er dokumentert for 
fremlegges. Hva som er på de forskjellige kontoer pr 31/12-2023. 
 
Styrets innstilling: Dette regnskapet er godkjent av årsmøtet i 2024. Ikke noe å stemme over. Innsender av 

forslaget har fått tilbud om å se regnskapet uten å benytte seg av dette.   
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Årsmøtets vedtak:  

 

11.8. Deltagelse, ordinære drevprøver 
Forslagsstillere: Grete Aase 

Norske Ordinære DREVPRØVER skal være for norske hunder. Det må ingen måte gis plass til hunder fra 
utlandet om norske hunder står på venteliste. De Norske prøver er først og fremst for norske hunder. Hunder 
fra utlandet kan få innpass om der er ledige plasser.  
 
Hunder fra utlandet kan evt starte på norske bevegelige prøver.  

Dette er saker jeg mener bør komme på plass.  

Det er viktig at klubben gjør en ryddig jobb 

Styrets innstilling: Dette er en sak som hører hjemme på et høyere nivå enn årsmøtet i NBaK. Hva vil da skje 

med norske hunder som skal starte i utlandet? Dette skal i såfall inn i drevreglene og vil ikke gjelde før 2030.   

Styret vurderer dette til ikke å være en årsmøtesak. Styret ser gjerne at det er flere som tar initiativ til 

ordinære drevprøver for å øke omfanget av aktiviteten.     

Utenlandske hunder kan allerede stille på bevegelige drevprøver pr i dag. 

Styret mener at klubben både gjør og har gjort en ryddig jobb for NBaK. 

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.9. Premiering på prøver for cert på utstilling 

Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Vi ønsker å fremme forslag om endring av regler om utdeling av cert på utstilling. Med dagens regler er det 
ikke brukskrav for hunder som kan tildeles cert. Forslaget er at hunder som kan tildeles cert på utstilling må 
ha oppnådd minst 3.premie på drev eller minst 2.premie på blodsporprøve. 
Alle bassetrasene er jakt- og brukshundraser, skal vi jobbe for å bevare rasenes grunnleggende 
egenskaper   ser vi ingen betenkeligheter med å endre på   gjeldende regler. 
 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget. Vi har allerede brukskrav for utstillingschampionat på alle 

rasene våre. Det har ingen betydning hvilken rekkefølge premieringene kommer i.    

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.10. Siste telende premie for NdCh etter24 måneder 
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Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Vi ønsker at siste drev prøve må være etter at hunden har fylt 2 år, for å oppnå championat på drevprøve. 
 
Styrets innstilling: Styret støtter ikke forslaget.  

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.11. Samarbeide med NDF om drevdommere 

Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Forslag om samarbeid med dachshundklubben om drevprøvedommere, for å få enklere tilgang til dommere.  
 
Styrets innstilling: Styret mener dette ikke er en sak som årsmøtet skal ta stilling til.   

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.12. Endring av nedre aldersgrense for deltagelse på drevprøver til 9 måneder 

Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Forslag om endring av nedre aldersgrense for deltagelse på drevprøver. Aldersgrensen ble vedtatt forhøyet 
fra 9 mnd til 15 mnd, på forrige årsmøte. Vi fremmer forslag om å endre tilbake til 9 måneders nedre 
aldersgrense. Hunders fysiske og mentale utvikling er individuelt forskjellig, det bør være opp til hver enkelt 
eier å avgjøre når hunden er klar for drevprøve etter fylte 9 mnd. (de andre jakthund klubber har grense på 9 
mnd, for jaktprøver ) 
 
Styrets innstilling: Fjorårets årsmøte gikk inn for 15 måneder på drev. Drevprøvereglementet er fra 1/1-25 og 

er låst for revidering av NKK til 31/12-29. En endring kan tidligst komme på årsmøtet 2028.   

 

Årsmøtets vedtak:  

 

 

11.13. Hannhundliste med JdCh med foto, prestasjoner og stamtavle 
Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Hannhundliste over alle jaktchampioner med bilde, prestasjoner og stamtavle. Da blir det lettere for de som 
har tisper å finne hannhund som de vil bruke til parring. Det kan evt ta kontakt med raserådet for veiledning 
viss de ønsker det.  
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Styrets innstilling: Styret vurderer dette ikke å være en årsmøtesak med det grunnlaget vi har. Vi kan godt 
sende forslaget over til raserådene om en slik liste.   
Styret mener at årsmøtet heller ikke kan fatte vedtak om at det skal følge med et bilde, det er opp til eieren.   
Det savnes en bakgrunnssjekk på hvordan dette er organisert i Sverige. Hvordan vil innsender at disse listene 
skal oppdateres? Hva med eiere som ikke er medlemmer i NBaK- de kan trolig ikke tvinges til å være med på 
en slik liste.   

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.14. Begrensning av svenske hunder på drevprøver 

Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Det må være likt for norske og svenske hunder å stille på drevprøver. Sånn som det er nå så får svenske 
hunder stille på drevprøver i Norge når de vil, mens norske hunder må vente til november for å stille i Sverige 
etter alle svenske hunder er ferdige! 
 
 
Styrets innstilling: En endring for oss er ikke mulig før etter 2029. Vi må forholde oss til vårt eget 

reglement. Styret støtter ikke forslaget.  

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.15. Innføring av prøver i januar 
Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Vinterprøver i januar, (flere ordinærprøver.) I januar er det ikke så mye jakt, og bedre tid til å arrangere 
prøver.  
 
 
Styrets innstilling: Vi kan ikke pålegge klubben å gjennomføre prøve i januar. Vi har mulighet for vinterprøver 

og styret er positive til prøver i januar dersom det lar seg gjennomføre i praksis mtp. jakttid, båndtvang, 

snø/kulde, tilgjengelige dommere etc.  

 

Årsmøtets vedtak:  

 

 

11.16. Automatisk påmelding til drevprøver 

Forslagsstillere: Hanne Ressem, Anne-Grethe Solbakken, Anita Verås-Nordskag 

Automatisk påmelding til drevprøver til NKK, sånn som påmeldingen til utstilling fungerer. (se eksempel 
elghundklubb for påmelding til jaktprøver).  
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Styrets innstilling: Det jobbes med å få til dette opp mot NKK. NBaK kan ikke ha eget digitalt 

påmeldingssystem pga. kostnader.   

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.17. Basset-rasene på NKKs mestvinnerlister 

Forslagsstillere: Trude Jæger Abelsen 

Hei 
Jeg ønsker å sende inn forslag på at Basset-rasene kommer inn på NKK sine mestvinnerlister. 
Jeg tror (og håper) at en da får flere med i utstillingsringen fremover 
 
 
 

Styrets innstilling: Styret støtter forslaget 

 

Årsmøtets vedtak:  

 

11.18. Valg av æresmedlem 

Forslagsstillere: Elisabeth Moseby 

Hei!  
Vil sende dette forslaget til styret.  
Jeg ønsker å be dere se på et æresmedlemskap til Merete Lien. Hun har gjennom en årrekke (siden starten av 
klubben, minus noen få år midt i!!) vært klubbens redaktør. Hun har også gjennom mange år vært med i 
raseråd og avlsrådet, hatt ansvar for utstillinger og en rekke andre arbeidsoppgaver i klubb og styre. Det er 
utallige timer arbeid og engasjement som ligger bak. Merete innehar klubbens utmerkelser for eksteriør avl i 
alle valører, hatt et solid oppdrett av basset hound under kennelnavnet Kalvskinnet siden 1984 og lagt ned 
arbeid for klubben siden starten i 1986. 
Merete er en ressurs for klubben og rasen sin og jeg håper dere ser på hennes innsats like verdig et 
æresmedlemskap som jeg ser det.  
 
Mvh Elisabeth Moseby  
 
 

Styrets innstilling:  

 

Årsmøtets vedtak:  
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12. Valg 

Valgkomiteens innstilling for 2025: 

Leder:   Espen Sævik (Opprykk, velges for 2 år)  
Nestleder:  Bettina Svennevig Storsveen (Ny, velges for 1 år)  
Styremedlem:  Lars Kristian Af Waale (Ny, velges for 2 år)  
Styremedlem:  Per-Arvid Wold (Gjenvalg, velges for 2 år)  
Styremedlem:  Kenneth Hovland (Ny, velges for 1 år)  
Varamedlem:  Niels Brandstrup (Gjenvalg, velges for 1 år)  
Varamedlem:  Odd Hellevik (Gjenvalg, velges for 1 år)  
Revisor:  Tore Steen (Ny, velges for 2 år)  
Vararevisor:  Lena Verdal Vittali (Ny, velges for 2 år)  

  

Valgkomite  
Leder:   Sølvi Therese Dahlberg (ikke på valg, 2 år igjen)  
Medlem:  Jon Bruerberg (ikke på valg, 1 år igjen)  
Medlem:  Per Gunnar Vidhammer (Ny, velges for 3 år)  
Vara:   Olav Rakbjørg (Ny, velges for 1 år)  

 

Innstillingen er enstemmig fra valgkomiteen. 

 

Innkomne forslag på kandidater:   

Nestleder:  
  
Per-Arvid Wold (Opprykk, for 1 år)  
Foreslått av Merete Lien  
  
Trude Jæger Abelsen (Ny, for 1 år)  
Foreslått av Trude sommer  
  
Kenneth Hovland (Ny, for 1 år)  
Foreslått av Ove Vedelden og Wenche Leirvåg  
  
Styremedlem:  
  
Lars Guttorm Askerød  
Foreslått av Theresa Vålberg  
  
Trude Sommer  
Foreslått av Trude Jaeger Abelsen  
   
Trude Jaeger Abelsen  
Foreslått av Trude Sommer  
  
Håkon Langmo  
Foreslått av Merete Lien  
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Grete Aase  
Foreslått av Anne-Grethe Solbakken  
  
Varamedlem  
  
Håkon Langmo  
Foreslått av Merete Lien  
  
Ann Kristin Måbø  
Foreslått av Merete Lien  
  
Grete Aase  
Foreslått av Anne-Grethe Solbakken  
  
 

Forhåndsstemmer skal være valgkomiteen i hende senest 1 uke før årsmøtet. Forhåndsstemmer kan 
bare benyttes ved valg. Forhåndsstemmer legges i forseglet konvolutt, som igjen legges i en 
konvolutt merket med stemmegivers navn og medlemsnummer. Dette sendes til valgkomiteen ved:  
Sølvi Therese Dahlberg 
Lundamovegen 272 
7232 Lundamo 
 


